

DECLARATION (ENG)

ELECTION OBSERVER ON BEHALF OF ALDE - PACE

NAME: Mehmet Akalin

OBSERVATION MISSION TO: Hungary

INDICATE THE APPROPRIATE OPTION:

1. I would like to be considered for appointment for:

A. Main mission only

☒ B. Main mission + Pre-electoral mission

2. I am member of a parliamentary friendship group with the country of the mission

A. Yes

☒ B. No

3. I have already participated in two election observation missions organised by PACE

☒ A. Yes

B. No

4. I have submitted the 2026 PACE declaration of interest or I undertake to do so by the end of February

☒ A. Yes

B. No

IF YOU ANSWERED YES TO QUESTION 4, PELASE PROCEED TO THE NEXT PAGE

Declaration of interests of candidates for election observation missions of the Parliamentary Assembly

Ad hoc committee to observe the parliamentary / presidential elections in Hungary on 12 April

I. ~~I hereby declare the following interests in connection with the country concerned by this election observation, or which might influence the performance of my duties in the Parliamentary Assembly as member of this election observation mission.~~

1. ~~I declare that I have an actual or potential conflict of interest in connection with the country concerned by this election observation or which might influence the performance of my duties as member of this election observation mission. This declaration concerns me directly, as well as the members of my family, directly or indirectly related, and/or with whom I am in regular contact:~~

~~Please strike out this section if not applicable.~~

~~Otherwise, please specify the nature of the actual or potential conflict of interest:~~

~~.....~~
~~.....~~

2. ~~I declare that I have accepted, in the last twenty four months, the following gifts or other benefits and hospitality¹, of a value in excess of 200 €, from the authorities of the country concerned, or from a legal or natural person with links to the country concerned by this election observation:~~

~~Please strike out this section if not applicable.~~

~~Otherwise, please describe the gift and indicate the donor's identity (name, function, address/country):~~

~~.....~~
~~.....~~

3. ~~I declare that I have performed, in the last twenty four months, the following occasional activities, mandates or missions, as consultant, advisor, expert, lobbyist, lecturer, etc. in connection with the country concerned by this election observation, or which might influence the performance of my duties as member of this election observation mission:~~

~~Please strike out this section if not applicable.~~

~~Otherwise, please indicate the activities concerned:~~

~~.....~~
~~.....~~

4. ~~I declare that I am a member of the following friendship groups or interparliamentary relations groups in connection with the country concerned by this election observation:~~

~~Please strike out this section if not applicable.~~

~~Otherwise, please indicate the name of the group(s):~~

~~.....~~
~~.....~~

¹ Benefits (such as travel, transportation, accommodation, meals, social, sporting or cultural events, etc.) the costs of which are borne by the authorities are excluded from the declaration requirement on condition that these benefits are expressly mentioned in the official programme of the meeting (e.g. Standing Committee, committee or sub-committee or ad hoc committee or sub-committee), visit or mission (for example by the President of the Assembly, a rapporteur or Assembly representative)

5. ~~I declare that in the last ten years I took part in the following non-official missions conducted for the purpose of observing elections or in connection with elections in the country concerned by this election observation:~~ _____

~~Please strike out this section if not applicable.~~

~~Otherwise, please indicate the name of the State, the parliamentary, governmental or non-governmental organisation, association, foundation or other natural or legal person which invited or sponsored you:~~ _____

.....
.....

II. I hereby declare that I have no actual or potential economic, commercial, financial or other interests on a professional, personal or family level in connection with the country concerned by this election observation, or which might influence the performance of my duties in the Parliamentary Assembly as member of this election observation mission. This declaration concerns me directly, as well as the members of my family, directly or indirectly related, and/or with whom I am in regular contact.

Please strike out this section if not applicable.

III. I confirm that I have taken notice of and undertake to respect the Code of conduct for International Election Observation Missions.

I note that this declaration will be made available to the Bureau of the Assembly when it approves the composition of the ad hoc committee.

Name **Mehmet Akalın**

Date **24.01.2026**

Signature:



DÉCLARATION (FR)

PARTICIPANT A LA MISSION D'OBSERVATION ÉLECTORALE DE LA PART DE L'ADLE-APCE

NOM :

MISSION D'OBSERVATION :

INDIQUEZ LE CHOIX SOUHAITÉ :

1. Je suis candidat pour :

A. La mission principale uniquement

B. La mission principale + la mission préélectorale

2. Je suis membre d'un groupe d'amitié avec le pays où la mission aura lieu

A. Oui

B. Non

**3. J'ai déjà participé à deux missions d'observation avec l'Assemblée parlementaire du
Conseil de l'Europe**

A. Oui

B. Non

**4. J'ai rempli la déclaration d'intérêts de l'APCE pour l'année 2026 ou je m'engage à le
faire avant la date limite annoncée (fin février)**

A. Oui

B. Non

SI VOUS AVEZ RÉPONDU OUI À LA QUESTION 4, PROCÉDEZ À LA PAGE SUIVANTE

Déclaration d'intérêts des candidats aux missions d'observation d'élections de l'Assemblée parlementaire)

Commission ad hoc chargée d'observer les élections législatives / présidentielle en le

I. Par la présente, je déclare les intérêts suivants en relation avec le pays concerné par la présente observation d'élections ou qui pourrait influencer l'exercice de mes fonctions à l'Assemblée parlementaire en tant que membre de la mission d'observation d'élections.

1. Je déclare avoir un conflit d'intérêts réel ou potentiel en relation avec le pays concerné par la présente observation d'élections ou qui pourrait influencer l'exercice de mes fonctions en tant que membre de la mission d'observation d'élections. Cette déclaration me concerne directement ainsi que les membres de ma famille avec lesquels j'ai un lien de parenté direct ou indirect et suis régulièrement en contact :

Veuillez biffer cette rubrique si elle est sans objet.

Dans le cas contraire, veuillez préciser la nature du conflit d'intérêts réel ou potentiel :

.....
.....

2. Je déclare avoir accepté, au cours des 24 derniers mois, les cadeaux et autres avantages et hospitalité² suivants, d'une valeur supérieure à 200 €, des autorités du pays concerné, ou d'une personne morale ou physique ayant des liens avec le pays concerné par la présente observation d'élections :

Veuillez biffer cette rubrique si elle est sans objet.

Dans le cas contraire, veuillez fournir une description du cadeau et indiquer l'identité du donateur (nom, fonction ou qualité, adresse/pays) :

.....
.....

3. Je déclare avoir exercé, au cours des 24 derniers mois, les activités occasionnelles, mandats ou missions suivants, en tant que consultant, conseil, expert, lobbyiste, conférencier, etc., ayant un lien avec le pays concerné par la présente observation d'élections ou qui pourraient influencer l'exercice de mes fonctions en tant que membre de la mission d'observation d'élections :

Veuillez biffer cette rubrique si elle est sans objet.

Dans le cas contraire, veuillez indiquer les activités concernées :

.....
.....

4. Je déclare être membre des groupes d'amitié ou groupes de relations interparlementaires suivants, qui ont un lien avec le pays concerné par la présente observation d'élections :

Veuillez biffer la rubrique si elle est sans objet.

Dans le cas contraire, veuillez indiquer le nom du ou des groupes concernés :

² Sont exclues de l'obligation de déclaration les prestations (tels que transport, déplacement, hébergement, repas, invitation à une manifestation sociale, à un événement sportif ou culturel, etc...) dont les frais sont pris en charge par les autorités du pays concerné, à la condition que ces prestations soient expressément mentionnées dans le programme officiel de la mission (Commission permanente, commission ou sous-commission, commission ou sous-commission ad hoc, etc.), de la visite ou de la mission (par exemple du Président de l'Assemblée, d'un rapporteur, d'un représentant de l'Assemblée).

.....
.....

5. Je déclare que, au cours des dix dernières années, j'ai pris part aux missions non officielles suivantes d'observation d'élections ou organisées à l'occasion de la tenue d'élections, dans le pays concerné par la présente observation d'élections :

Veillez biffer cette rubrique si elle est sans objet.

Dans le cas contraire, veuillez indiquer le nom de l'Etat, de l'organisation parlementaire, gouvernementale ou non gouvernementale, de l'association, de la fondation ou de toute autre personne morale ou physique qui vous a invité ou parrainé :

.....
.....

II. Par la présente, je déclare ne pas avoir de conflit d'intérêts économique, commercial ou financier réel ou potentiel, à titre professionnel, personnel ou familial, en relation avec le pays concerné par l'observation de l'élection ou qui pourrait influencer l'exercice de mes fonctions à l'Assemblée parlementaire en tant que membre de la mission d'observation d'élections. Cette déclaration me concerne directement ainsi que les membres de ma famille avec lesquels j'ai un lien de parenté direct ou indirect et suis régulièrement en contact.

Veillez biffer cette rubrique si elle est sans objet.

III. Je confirme avoir pris connaissance du Code de conduite pour les Missions internationales d'observation des élections et m'engage à le respecter.

Je note que la présente déclaration sera mise à la disposition du Bureau de l'Assemblée lorsque celui-ci approuvera la composition de la commission ad hoc.

Nom

Date

Signature :